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  STAV SBB-a
    Saopštenje za javnost
    

  

   Postaje degutantno sa kolikom energijom i naporom aktuelna lokalna vlast putem lokalnih
medija pokušava da skrene pažnju sa zahteva na istragu o trošenju novca za gradsku
manifestaciju „Dužijanca 2011.“, na monsinjora Andriju Kopilovića i njegov odnos sa crkvom.

  

Da li je ili nije neko potkradao Crkvu, kako sad kažu sedamnaest godina (pronašli, gle čuda,
dokumenta iz 1994. godine), uopšte nas ne zanima. To je stvar Crkve i neka oni to sami
rasčiste i objašnjavaju svojim vernicima.

  

Nas zanima gradska manifestacija „Dužijanca 2011.“

  

Objavio je Davor Dulić, sa grčkog mora, da je potrošio „samo“ 12,5 miliona, a mi znamo da je
grad odobrio tri miliona.

  

Zahtevamo da se objavi ko je dao novac, na koje račune je uplaćivan, na čega je trošen, ko je
donosio odluke o tome i ko je potpisivao račune.

  

Zahtevamo da se objavi iz kojih je izvora plaćen dug za „Hrvatski kulturni centar“,, koji je samo
za struju u iznosio oko 800.000,00 dinara, a znamo da je po odluci gradonačelnika HKC bio i
nosilac aktivnosti za „Dužijancu 2011“.
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Pitamo, da li će nekoj od nadležnih institucija, kako kažu nezavisnih od uticaja vladajuće
stranke, pasti na pamet da prekontrolišu poslovanje ovog udruženja, a što je već traženo od
strane DSHV?

      

  

Savez bačkih Bunjevaca pozdravlja iznete stavove Katoličke Biskupije, koji doprinose da se
uoči popisa racionalno razmišlja i omogući slobodno izjašnjavanje svih katolika o svojoj verskoj
a i nacionalnoj pripadnosti.

  

Nadamo se i očekujemo da će ovi stavovi uticati da pojedini svećenici Katoličke crkve u Subotici
prestanu sa kroatizacijom Bunjevaca. Očekujemo da će doći dan kada će i Hrvati i Bunjevci i svi
drugi građani katoličke veroispovesti, moći ravnopravno da iskazuju i uživaju svoja verska
osećanja u svakom pogledu, a naročito u pogledu jezika kojim govore.

  

Savez bačkih Bunjevaca poziva sve Bunjevce da se na predstojećem popisu slobodno izjasne o
svojoj nacionalnoj i verskoj pripadnosti.

  

Predsednik Saveza bačkih Bunjevaca          

  

Mirko Bajić                                  
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